



親愛的貨運保險客戶(紙張模式)：

調整貨運保險保費率及最低保費

由 2023 年 1 月 1 日起，貨運保險(紙張模式)保費率將調整如下：

	原價	新價
保費率	劃一 0.077%	劃一 0.083%
最低保費 (非會員)	\$250	\$270
最低保費 (會員)	\$235	\$250

本公司已竭力提升效率及減低開支，盡可能將加幅減低。希望是次調整不會對 貴公司造成太大的負擔及期望繼續得到你們一貫的支持。

此外，本公司與貿易通合作的一站式「網上即時貨運保險系統」劃一保費率 0.063% 及「最低保費」\$220 將維持不變。有關係統詳情，請參閱 www.CMAinsurance.com.hk。如有任何查詢，請與本公司各服務中心聯絡。

中環 2542 8614

旺角 2390 3929

觀塘 2344 3380

香港中華廠商聯合會保險代理有限公司

二零二二年十二月十二日

12th December 2022

To: Cargo Insurance Clients (paper mode)

Adjust Cargo Insurance Premium Rate and Minimum Charge

CMA Insurance Agent Limited will adjust cargo insurance (paper mode) premium rate and minimum charge with effect from 1st January 2023.

	Original	New
Premium Rate	0.077%	0.083%
Minimum Charge (Non Member)	\$250	\$270
Minimum Charge (Member)	\$235	\$250

We strive to absorb most of the increased operating costs to minimize the increase and we hope to get your supports as usual.

For one-stop Cargo Insurance on-line platform, the uniform premium rate (e-mode) of 0.063% and minimum premium of \$220 will be remained unchanged. For details, please refer to our website www.CMAinsurance.com.hk or feel free to contact our service centers.

Central 2542 8614

Mong Kok 2390 3929

Kwun Tong 2344 3380

CMA Insurance Agent Limited